

《单词百科:collagenic是什么意思?collagenic怎么发音?collagenic的解释和用法》

英语单词collagenic是什么意思?collagenic怎么读?collagenic怎么发音?简答网为您整理了collagenic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



collagenic怎么读

collagenic的读音:[k ɒ l ə : d ' ʒ en ɪ k]

collagenic的意思

1、[医] 胶原的，产生胶原的;

collagenic的近义词

1、**collagenous** adj.成胶的，产生成胶的;

collagenic的双语例句

1、 There were a great deal of collagenic fibers in the martrix among cells.

视网膜下膜的细胞间质含有大量胶原纤维。

2、 A preliminary discussion on collagenic degradation of hypertrophic scar

肥厚性瘢痕胶原降解代谢的初步探讨

3、 A compound staining method showing collagenic, elastic fibers and melanocyte in skin tissues

皮肤组织黑素细胞与胶原和弹力纤维的组合染色法研究

4、 Extracellular matrix increased in the wall, resulting in collagenic and fibrous changes.

管壁细胞外基质增多，致管壁胶原化和纤维化。

5、 There were profuse collagenic fibers in the basic substance.

基质内含有丰富的胶原纤维。

6、 7,10,14 days after the injection of 3H-proline, the contents of collagenic synthesis and degradation changed little.

3H-脯氨酸注射后7、10、14d瘢痕组织的胶原合成、降解量无明显变化。

7、 Results f Hypotension results in a negative increase of morphometric dimension of smooth muscle, collagenic fiber and elastic fiber.

结果低血压导致腹主动脉几何形态、平滑肌、胶原纤维及弹性纤维呈负增长状态。

以上是简答网为您整理的collagenic怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于coll

agenic的用法、collag

enic的释义、collagenic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/collagenic>